
INTERVIEWS UITZENDSECTOR

Als de economie begint te haperen, merken 
uitzenders en detacheerders dat meteen.  
Is de bodem eenmaal bereikt, dan zien ze dat ook 
als eerste. In de coronacrisis gaat het net zo. De 
omzetval in de sector is flink, maar er wordt ook 
alweer voorzichtig door de crisis heen gekeken.
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